



## Referat fra møte i FAU v/ Kirkevoll skole onsdag 01.november 2023, kl.19.00-21.00, Kvarten

### Saksliste

1. Valg av referent
2. Godkjenning av innkalling og saksliste, samt innspill til Eventuelt
3. Status fra gruppene
4. Nye saker
5. Eventuelt
6. Arbeidsgrupper individuelt arbeid

### Referat:

- 1) **Valg av referent:** Unn Iren Breivik Almeland for gruppen Aktivitet
- 2) **Innkalling og saksliste ble godkjent:** Det var ingen innspill til eventuelt
- 3) **Status Gruppene:**
  - a. Skole-Hjem: Hva er oppfølgingen av skade på skolens materiell, hva gjøre skolen med erstatning av dette? Ønsker å be skolen om hvilken prosedyre som er gjeldende og informere i foreldregruppen om dette. Tror det er få som kjenner til det og erstatningsloven.
  - b. Aktivitetsgruppen: Diskutert om en skal arrangere «Byttedag» på skolen for de ulike trinnene. Refleksvandring til Gapahuken på Fanafjellet. utføres for 1-4trinn 20/21/22/23 november. Informasjon sendes ut til FAU representanten for hver klasse slik at informasjon kan legges på klasen sin FB-side. Diskotek for 6/7 og 4/5 planlegges å gjennomføres etter jul.
  - c. Tema og ungdom: Skoleballet blir 113 og 14 mars et for 8/9 og et for 10. Det diskuteres om en skal ha noen foredrag for elever og eventuelt der foreldrene og så deltar. Sjekker med Rektor om Politiet skal ha foredrag på skolen. De sjekker opp om de skal tilby elever å ta båtførerprøven. Bygg og Uteområde: Elevene skal komme med forslag til hva en skal gjøre med den gamle BMX banen (Grunshaugen). Tanken er at dette kan få litt engasjement rundt denne saken og at elevens ønske kan tase med kommunen.
  - d. Trafikk og Skolevei: Trafikkalsgrunnkurs, etter mange e-poster frem og tilbake er dette nå ordnet. De etterspør status på bekymringsmeldingen på Krokeidevegen og spør vedkommende om de er rett adressat for ny bekymringsmelding ang kysset Titlestadvn/Kvernabekknv. Samt de jobber med at en kan få flyttet deler av fortau slik at en kan få etablert en trygg « kiss and drive» sone ved siden av parkeringsplassen med skolen.
  - e. Økonomi: Flere år siden FAU har søkt om støtte og midler til arrangement og aktiviteter, samt ønskelig å ettersøke for bordtennisbord og barnevakten. Sjekke hvilke fond vi kan søke midler til, kan vi søken midler til natteravnen slik at de har effekter de kan dele ut for å synliggjøre seg mer. Forslag søke av Triggonor, sparebankstiftelsen, Trygg, Fanasp sparebank, Kraftfond o.l. aktører.
  - f. Natteravnene i Fana: Har gjennomført vandringen for høsten 2023, de jobber nå med rekruttering for vår/høst 2024. De vil jobbe med å synliggjøre seg mer og vil søke om støtte til effekter de kan dele ut på andre arrangement. Målet er å rekruttere flere personer slik at en kan gå i lengre perioder en den en har fått til nå. Generelt er tilbakemeldingen fra de som har gått Natteravn at de ikke skjer så mye når de er ute, men at deres synlighet er viktig. De går i området rundt skolen deretter går de til Lagune området. Dette gir nyttig innblikk i hva som treffer ungdommer i dette område på kvelds/natttider. Informasjon om at i vår var det representanter fra natteravnen fra Rå og informert FAU hvordan de organiserte det på Rå. De sjekker med skolen om de kan legge ut informasjon i Vigilo som når ut til alle forelderen på skolen.
  - g. SU: møte mandag 06.11 med Rektore, elevrådet, FAU-rep, politisk rep. Saker til møte er Trafikkbilde/ Helsevern godkjenning/SFO tide og tilbud. FAU etterspør status på ansettelse av ny Helsepsykeleier er på plass eller om status er at dette er en pågående prosess. Det er dialog med flere politikere formålet med dialogen er å sette Kirkevoll Skole på kartet.

**4) Innkomne saker:**

- a.** 1 sak: Mye skjerm i spisetiden for de yngste barna, dette har vært en sak som kommer opp hver høst. Det bestemmes at saken må kartlegges mer før denne kan tas videre, gruppen Skole Hjem jobber videre med saken.
- b.** 2 sak: Elevene har etterspurt en Stor klokke på uteområde på skolen. Saken har vært jobbet med tidligere og det ligger informasjon på G-disk om priser, leverandør og saken. Det er Bygg og uteområde som jobber med saken, det jobbes for at dette skal komme på plass innen kort tid.

Neste FAU møte er det Aktivitetsgruppen som tar med kaffe og noe snacks.

Fellesmøte ble avsluttet ca kl 20:00 og gruppene arbeidet til kl. 21:00. Gruppene oppfordres til å samarbeide mellom møter. Neste FAU-møte er onsdag 6.desember.

Tilstede: 24 av 27

Forfall meldt: 8 av 27

Referent: Unn Iren Breivik Almeland